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Abstract (en)
A process for printing and photochemically stabilising polyester fibre materials with disperse dyes and subsequent heat treatment of these materials
is described, which is characterised in that the fibres are printed with an aqueous printing paste which contains a UV absorber in addition to the
disperse dye. According to the present invention, prints of high tinctorial power, which are fast to washing and rubbing, having a good white ground
of the material can be produced, which are distinguished by a high light-fastness of the prints and stability of the fibre material.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Verfahren zum Bedrucken und photochemischen Stabilisieren von Polyester-Fasermaterialien mit Dispersionsfarbstoffen
und anschliessender Hitzebehandlung dieser Materialien, das dadurch gekennzeichnet ist, dass man die Faser mit einer wässrigen Druckpaste
bedruckt, die neben dem Dispersionsfarbstoff einen UV-Absorber enthält. Nach dem vorliegenden Verfahren lassen sich farbkräftige, waschechte
und reibechte Drucke mit gutem Weissfond der Ware herstellen, die sich durch eine hohe Lichtechtheit der Drucke und Stabilität des Fasermaterials
auszeichnen.
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